



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية
The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

NEW

TURBO-HORSE



HORSE



Feed Additives

Energy booster supplement for Horses

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Adult Equines

Competition/Racing: 30g syringe, 4 hours before the competition/Racing

Maintenance Dosage: 30g syringe, once a day or on alternate days

Daily or on alternate days, series of 3 to 5 applications.

INDICATIONS:

TURBO-HORSE is a performance-enhancing supplement specially designed for horses. This easy to use paste, available without a prescription, is formulated to boost energy levels and support your horse in achieving peak performance. Its apple flavor ensures easy and pleasant consumption for your horse.

COMPOSITION:

Each syringe contains (w/v):

Disodium Adenosine Triphosphate

1000 mg

Sorbitol

1800 mg

Excipient up to

30 gm

WITHDRAWAL PERIOD:

None.



30 g



(below 30° C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية
The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

جديد

تيربو - هورس



HORSE



Feed Additives

مكمل ومعزز طاقة للخيل

الجرعات وطريقة الاستعمال :

الخيل البالغة
المنافسات/السباق: عصاره ٣٠ غم ، ٤ ساعات قبل المنافسه/السباق
جرعة الحماية: عصاره ٣٠ غم ، مرة واحدة في اليوم أو في أيام متبادله .
يتم إعطاء الحقن يومياً أو في أيام متبادله، في سلسلة من ٣ إلى ٥ تطبيقات.

الخواص العلاجية والإستطابات:

تيربو-هورس هو مكمل غذائي مخصص لتعزيز الأداء لدى للخيل. يتميز هذا المعجون بسهولة الاستخدام، ويتوفر بدون وصفة طبية، لتعزيز مستويات الطاقة ودعم حصانك في تحقيق الأداء الأقصى، كما ان نكهة الفناح الخاصة تجعله سهل الاستساعة بالنسبة للحصان.

يوصى باستخدام تيربو-هورس بشكل اساسي كمساعد داعم في علاج والوقاية من المشكلات العضلية الناجمة عن الجهد البدني المكثف.

التركيبية :

تحتوي كل عصاره على:
أدينوسين ثلاثي الفوسفات ثنائي الصوديوم ١٠٠٠ ملغم
سوربيتول ١٨٠٠ ملغم
مواد مساعدة تصل الى ٣٠ غم

فترة السحب :

لا يوجد



٣٠ جرام



(أقل من ٣٠ درجة مئوية)